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روزنامه

به گزارش رویداد ۲۴، حسین کاظم زاده پژوهشگر دین و اندیشه نوشت: 
لایحه حجاب و عفاف که یکی از دل مشغولی های ماه های اخیر مردم و 
مسئولان است، نسخه جدیدش به روزرسانی و نقل مجالس این روزها شده 
است؛ این بار اما بسیار مفصل و پاسخگو به تعداد زیادی از مواردی که در 
قوانین قبلی مسکوت بودند و همچنین ناظر به تعیین تکلیف بیست واندی 

از نهادهای دیگر حاکمیتی در مقوله حجاب. 
برخلاف نسخه قبلی لایحه، بازدارندگی در لایحه جدید، کاملًا محسوس 

است؛ البته بازدارندگی همراه با انعطاف.
این بازدارندگی ناظر به تنوع مجازات در تناسب با جرم و مجرم است؛ 
سلبریتی  یک  توسط  یا  باشد  سازمان یافته  بی حجابی  ترویج  اگر  یعنی 
شده  انگاشته  عادی  فرد  توسط  بی حجابی  یک  از  متفاوت  شود،   انجام 

است.
است؛  بازدارندگی  نشانه های  از  دیگر  یکی  مالی  سنگین  جریمه های 

عددها به گونه ای است که برای سلبریتی ها هم سنگین می آید.

اجرای  از  شهردار کلان شهر شیراز 
جهش آسفالت با اعتبار یک هزار 
مناطق  در  تومان  میلیارد   ۲۰۰ و 

یازده گانه خبر داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
شیراز، محمدحسن اسدی در جلسه 
شهرداران  و  معاونین  قائم مقام،  با 
جهش  اجرای  از  داشت،  مناطق 
آسفالت با اعتبار یک هزار و ۲۰۰ 
خبر  شهر  سطح  در  تومان  میلیارد 

داد.
این  کرد:  بیان  راستا  این  در  او 
رضایتمندی  راستای  در  جهش 
عنوان  به  امیدآفرینی  و  شهروندان 
اولویت مدیریت شهری خواهد بود.
گفت:  شیراز  کلان شهر  شهردار   
به  نسبت  باید  مناطق  شهرداران 
زیرسازی محورهای مشمول جهش 
آسفالت هرچه سریع تر اقدام کنند.

اسدی به رشد ۵۰۰ درصدی بودجه 
شهرداری  جاری  سال  عمرانی 
و  اشاره  گذشته  سال  دو  به  نسبت 
بیان کرد: هم اکنون بودجه عمرانی 
شهرداری این کلان شهر نزدیک به 

۲۰ هزار میلیارد تومان است.
وی با تأکید بر این موضوع که باید 
بر  و  محور  برنامه  آسفالت  جهش 
شود،  تمام  زمان بندی  موعد  اساس 
عنوان کرد: ارزیابی این موضوع به 
صورت هرماه انجام می شود تا همه 

موارد طبق برنامه پیش رود.
کلان شهر  شهردار  اظهار  به  بنا 
محروم  دلیل  به  امروزه  قیر  شیراز؛ 
کالای  دولتی  یارانه  از  شدن 
زیربنایی و گرانی محسوب شده و 
محل  از  آسفالت  هزینه  بار  تمامی 
محسوب  تأمین  شهرداری  درآمد 

می شود.
اسدی با تصریح بر اولویت خواست 
در  زیرساخت ها  تقویت  و  مردم 
محور  کرد:  بیان  شهری  مدیریت 
در  شهروندان  درخواست های 

سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷، مبنی 
ترمیم  و  خاکی  معابر  آسفالت  بر 
بوده است که مدیریت شهری این 
فعالیت های  اولویت  در  را  موضوع 

خود قرار داده است.
شورای  عضو  اسکندری  علیرضا 
اسلامی شهر شیراز نیز که در جلسه 
حضور داشت، از اهتمام مقام ارشد 
این کلان شهر که  مدیریت شهری 
در  شهروندان  خواست  برمبنای 
حال برنامه ریزی و انسجام در اجرا 

حرکت می کند، قدردانی کرد.
مرغوب  مصالح  از  استفاده  وی 
تصریح  و  دانست  کار  اولویت  را 
معابر  آسفالت  مراحل  تمام  کرد: 
چراکه  شود؛  انجام  استاندارد  طبق 
بسیار  خدمات  از  آسفالت  خدمت 
نظارت  و  است  شهرداری  پرهزینه 
مهم  بسیار  پیمانکار  اقدامات  بر 

است.
شیراز  کلان شهر  شهردار  قائم مقام 
پیش  از  نقاط  اینکه  بیان  با  نیز 
یازده گانه  مناطق  در  شده  تعیین 
در نخستین گام جهش آسفالت در 
معابر  آسفالت  به  شده،  گرفته  نظر 
و  اشاره  اولویت  عنوان  به  خاکی 
باید  یازده گانه  مناطق  کرد:  اظهار 
توجه  معابر  زیرسازی  به   نسبت 

کنند.
شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون 
تأکید  با  جلسه  این  در  نیز  شیراز 
زیرساخت  این  قیمت  افزایش  بر 
گران شهری گفت: جهش آسفالت 
به  بنا  و  مسئله  این  به  توجه  با 
و  کلان شهر  این  شهردار  تکلیف 
پیرامون  شده  انجام  برنامه ریزی 

درخواست ها، رقم خورد.
موضوع  امین؛  محمد  اظهار  به  بنا 
متفاوت  بسیار  آسفالت  جهش 
است؛ چراکه باید ۶ میلیون مترمربع 
درباره زمانی مشخص با اعتبار یک 
به  تومان  میلیارد   ۲۰۰ و  هزار 

بهره برداری برسد.

شهردار کلان شهر شیراز عنوان کرد؛

اجرای جهش آسفالت با اعتبار ۱۲۰۰ میلیارد 
تومان در مناطق یازده گانه شیراز

برنامه وزارت بهداشت برای کاهش 
هزینه های دندانپزشکی

مدیرعامل آبفا شیراز خبر داد؛

 افتتاح مخزن حسین آباد به زودی 

شهردار کلان شهر شیراز مطرح کرد؛

مزین کردن شهر سوم حرم اهل بیت )ع(
 با تداوم نصب تمثال شهدا

پژوهشگر دین و اندیشه: 

به گزارش »تابناک« به نقل از مهر، 
اول  برنامه صف  در  کریمی،  سعید 
شبکه خبر سیما، گفت: سال گذشته 
که  دولتی  دندانپزشکی  مرکز   ۵۳
بود،  محروم  مناطق  در  هم  عمدتاً 

گسترش دادیم.
مواد  که  مطلب  این  عنوان  با  وی 
گران  دندانپزشکی  برای  مصرفی 
از  مورد   ۳۰۰ حدود  افزود:  است، 
تعرفه  کاملًا  دندانپزشکی  خدمات 
آنها  مورد   ۲۰ از  کمتر  ولی  دارد، 

تحت پوشش بیمه است.
پوشش  عدم  داد:  ادامه  کریمی 
باعث  دندانپزشکی،  خدمات  بیمه ای 
بیمار  جیب  از  پرداخت  می شود 

افزایش یابد.
بهداشت  وزارت  برنامه  افزود:  وی 
دندانپزشکی  مراکز  که  است  این 
دیگری  کار  یابد.  گسترش  دولتی 
داد  انجام  بهداشت  وزارت  که 

می کنیم  تشویق  ما  که  است  این 
مراکز  بیاید  هم  خصوصی  بخش 
کند.  راه اندازی  بزرگ  دندانپزشکی 
هزینه های  کاهش  باعث  کار  این 
خواهد دندانپزشکی   مراکز 

 شد.
کریمی توضیح داد: وقتی یک مرکز 
یونیت،  یک  جای  به  دندانپزشکی 
که  موادی  باشد  داشته  یونیت   ۲۰
که  پزشکی  می خرد،  عمده  می خرد 
آنجا است نیروی پشتیبانی که آنجا 
است همه باعث می شود هزینه ها کم 
شود. بنابراین هم بخش خصوصی را 
تشویق می کنیم که بیاید و هم بخش 
میزان  برحسب  و  داریم  را  دولتی 
منابعی که باشد خدمات دندانپزشکی 
بیمه  عالی  شورای  طریق  از  را 
تحت  برود  که  می دهیم  پیشنهاد 
جیب  از  پرداخت  که  بیمه  پوشش 

بیمار کمتر شود.

مدیرعامل آبفا شیراز از افتتاح مخزن 
در  آباد  حسین  مترمکعبی  هزار   ۲۰

آینده نزدیک خبر داد .
از   به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
همگانی  آموزش  و  عمومی  روابط 
افزود:  بهروزی  بهمن  شیراز،  آبفا 
در  آباد  حسین  استوانه ای  مخزن 
زمینی با مساحت چهار هزار و ۳۰۰ 
مترمربع، قطر ۷۴ متر و ارتفاع هفت 
متر احداث شده که مخزن آن دوقلو 
است و شامل یک هسته مرکزی و 

یک مخزن بیرونی است. 
مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رئیس 
شرکت آب و فاضلاب شیراز اظهار 
داشت: این پروژه در مرداد ماه سال 
حاضر  حال  در  و  خورده  کلید   99
۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته 

است و یکی از گام های مهم جهت 
توزیع  در  تنش  چشمگیر  کاهش 
شرکت  می رود؛  بشمار  منطقه  آب 
بالغ  تاکنون  شیراز  فاضلاب  و  آب 
صرف  اعتبار  ریال  میلیارد   ۶۵۰ بر 
کرده  کلیدی  مخزن  این  ساخت 
در  طرح  این  است  گفتنی  است. 
از  پس  شیراز،  شرقی  شمال  ناحیه 
متری   8۰۰ راه  شیب  مسافت  طی 
اعظم،  رسول  بلوار  از  شده  منشعب 
در بالای ارتفاعات مشرف به شرق 
مناطق  بالاترین  از  بعد  و  شیراز 
مسکونی منطقه حسین آباد، بر روی 
یک بستر سنگی بنا شده و جمعیتی 
بالغ بر ۱۰۰ هزار نفر در بولوار اتحاد 
خواهد  پوشش  را  نصر  بولوار   و 

داد.

برادر  و  دوست  را  سوریه  گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
و  ارتباطات  کیفیت  افزایش  برای  که  کمکی  هر  و  می دانیم  خودمان 

فناوری اطلاعات در این کشور نیاز باشد، انجام می دهیم.
با  اطلاعات  ارتباطات وفناوری  وزیر  زارع پور  عیسی  ایرنا،  گزارش  به 
آیت  سفر  از  پس  کرد:  اعلام  ایرانی  اجتماعی  شبکه  در  پُستی  انتشار 
با بشار اسد رئیس جمهوری عربی سوریه،  الله رئیسی به دمشق و دیدار 
یادداشت تفاهمی میان دو طرف در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات 

به امضا رسید.
وی افزود: از آنجا که هر دو طرف مصمم به اجرایی کردن این یادداشت 
ارتباطات وفناوری جمهوری  الخطیب« وزیر  تفاهم هستند، دیروز »ایاد 
عربی سوریه به تهران آمد تا برای رفع موانع و اجرایی کردن آن دیدار 

و گفت وگو داشته باشیم.
وزیر ارتباطات تاکید کرد: در این دیدار گفتم همان طور که جمهوری 
اسلامی در روزهای سخت کنار مردم سوریه ایستاد، امروز نیز در زمان 

خوشی و بازسازی در کنار مردم و دولت سوریه خواهد ایستاد.
زارع پور تصریح کرد: وزیر ارتباطات و فناوری سوریه نیز با اشاره به 
توانمندی و ظرفیت های شرکت های فناوری اطلاعات ایرانی خواست که 

آنان برای مشارکت در اجرای پروژه های این حوزه حضور پیدا کنند.
برگزار  از جلسه ای که  ابراز خرسندی  با  الخطیب«  »ایاد  این جلسه  در 
شده، اعلام کرد: من ارادت خاص خود را به کاری که شما در ایران انجام 
می دهید اعلام می کنم. ما به همکاری های بهتر در آینده چشم دوخته ایم 
و درصدد این هستیم که میان ایران و سوریه مشارکت های بیشتری انجام 
شود. از روز گذشته که به ایران پا گذاشتم، اطلاعاتی کسب کردم که 
برای  حرفی  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  بخش  در  شما  می دهد  نشان 

گفتن دارید.
زارع پور نیز تصریح کرد: سوریه را دوست و برادر خودمان می دانیم و 
در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  کیفیت  افزایش  برای  هر کمکی که 
این کشور نیاز باشد، انجام می دهیم. اطمینان دارم با عزم و اراده ای که 
در وزارت ارتباطات سوریه است مسیر تعاملات دو کشور در این حوزه 

بیش از گذشته خواهد شد.

وزیر ارتباطات خبر داد؛

 خبر و عکس/ نصرالله پناهی: امام جمعه شیراز با بیان اینکه روحانیت با 
مجاهدت پای دین و نظام ایستاده است، گفت: روحانیت در اوج خفقان 
زمان رژیم طاغوتی ایستادگی کرد و اکنون نیز در برابر دشمنان محکم 

و استوار خواهد ایستاد.
آیت الله لطف الله دژکام در مراسم کاروان عزاداری ملت امام حسین )ع(، 
و  )ع(  امام حسین  شهادت  روز  سومین  مناسبت  به  که  قرآن،  رهروان 
به  باید  دینداری  اینکه  به  اشاره  با  شد،  برگزار  )ع(  سجاد  امام  شهادت 
صورت جدی دیده شود، اظهار داشت: دشمن با توطئه های خود درصدد 

از بین بردن دینداری مردم است.
با بیان اینکه روحانیت با مجاهدت پای دین و نظام ایستاده است،  وی 
ایستادگی کرد و  زمان رژیم طاغوتی  اوج خفقان  در  گفت: روحانیت 

اکنون نیز در برابر دشمنان محکم و استوار خواهد ایستاد.
ادامه دهد،  افزود: هر کس این مسیر را  عضو مجلس خبرگان رهبری، 
مقاومت کرده و پیروز خواهد شد و هرکس استمراربخش این راه نباشد، 

پیروزی را از دست می دهد.
نماینده ولی فقیه در فارس، با تأکید بر اینکه باید مسیر سید الشهدا )ع( 
را ادامه دهیم، عنوان کرد: یا باید پرچم را به صاحب اصلی خود برسانیم 

یا باید شهید شویم، راهی دیگر برای امت اسلامی وجود ندارد.
این  متذکر شد:  و  داد  قرار  توجه  مورد  را  برابر ظلم  در  ایستادگی  وی 
این  دارد و آن  معنا  انداختند یک  راه  اباعبدالله )ع(  پیروان  غوغایی که 
است که، جهان استکبار و دشمنان خدا بدانند، این ملت تا پای جان برای 
اجرای احکام الهی ایستاده و عَلمَ ایستادگی در برابر ظلم به دست امام 

زمان )عج( خواهد رسید.
سپس سید محمد هادی آیت الهی رئیس هیئت امنای حرم مطهر امامزاده 
با حضور  که  است  متوالی  سال  پنجمین  برای  علیه السلام گفت  ابراهیم 
آیت الله لطف الله دژکام نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز، 

حجت الاسلام والمسلمین ابراهیم کلانتری تولیت حرم حضرت احمد بن 
و سازمان  اسلامی  تبلیغات  علیه السلام، روسای شورای هماهنگی  موسی 
تبلیغات اسلامی فارس، محمد مهدی سرافراز شکوهی مدیر کل مدیر کل 
ورزش و جوانان استان فارس روحانیون، علما، اعضای جامعه روحانیت 
انتظامی،  و  نظامی  فرماندهان  ارشد،  مدیران  فارس،  علمیه  حوزه  شیراز، 
شاهد  معزز  خانواده های  و  فارس  استان  مساجد  کانون  مذهبی،  هیئات 
و ایثارگر و اقشار مختلف مردم، آیین بزرگداشت سومین روز شهادت 
حضرت امام حسین علیه السلام و یاران باوفایش با پیاده روی زنجیرزنی و 
سینه زنی از جلوی حرم حضرت احمد بن موسی بن موسی )ع( تا حرم 
مطهر امامزاده ابراهیم )ع( برگزار شد، سید محمدهادی آیت الهی افزود، 
در  علیه السلام  حسین  امام  ارزشمند  نقش  با  رابطه  در  دژکام  الله  آیت 
اعتلای دین مبین اسلام و اشاعه فرهنگ ایثار و شهادت به ایراد سخنرانی 
پرداخت و قبل آن هم حاج سعید خائف پناه مداح اهل بیت به اجرای 
مداحی پرداخت، آیت الهی افزود در طول سال مناسبت های مختلف ایام 
شهادت ها، اعیاد امامان همام و ائمه اطهار در حرم مطهر امامزاده ابراهیم 

علیه السلام برگزار می شود.
در پایان نماز جماعت مغرب و عشا به امامت حجت الاسلام والمسلمین 

ابراهیم کلانتری در صحن مطهر امامزاده ابراهیم )ع( برگزار شد.

نماینده ولی فقیه در فارس:

در  ما  وظایفی که  عمده  اصناف کشاورزی کشور گفت:  اتاق  رئیس 
این مجموعه داریم ساماندهی، سازماندهی، نظم بخشی و درنهایت دفاع 
استان ها و ۴۳۰  تمام  از اصناف کشاورزی است و در حال حاضر در 

شهرستان کشور دفاترمان فعال و مشغول ارائه خدمات هستند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
این  رئیس  پور  دهقان  مجتبی  با  دیدار  در  پیشه ور  قاسم  فارس،  استان 
سازمان تصریح کرد: بعد از ۱۴ سال از قانونی که در مجلس مصوب شده 
است و توسط هیئت دولت ابلاغ شده، اتاق اصناف و اتحادیه های استانی 

در حال شکل گیری است.
این مقام مسئول با بیان اینکه اتاق اصناف کشاورزی ایران نظم بخشی 
را در ساختار سامانه SABAK طراحی و اجرا کرده است، اظهار کرد: در 
تمامی اطلاعات  اتاق اصناف کشاورزی  احراز هویت یکپارچه  سامانه 

بارگذاری و از این ظرفیت همه استفاده خواهند کرد.
وی با اشاره به اینکه به منظور برنامه ریزی دقیق در بخش کشاورزی، 
جمع آوری و ثبت اطلاعات این بخش بر اساس قانون به اتاق اصناف 
و اتحادیه های کشاورزی واگذار شده است، ابراز کرد: با ساختار جدید 

ثبت اطلاعات ما باید بتوانیم آمارهای حدسی را به یقین برسانیم.

او با بیان اینکه براساس قانون مذکور و به تناسب ظرفیت اتاق اصناف 
کشاورزی، ثبت شناسنامه باغات به این اتاق ابلاغ و محول شده است، 
اضافه کرد: به همین منظور تمام اطلاعات کشاورز در سامانه بارگذاری 

می شود تا اصالت کشاورز در آنجا مشخص باشد.
رئیس اتاق اصناف کشاورزی کشور با ابراز خرسندی از اینکه شناسنامه 
و پروانه کسب این اتاق مورد تائید وزیر اقتصاد در درگاه ملی مجوزها 
قرار گرفته است، افزود: از این پس همه کشاورزان اگر می خواهند بر 
این سامانه خواهد  از طریق  بگیرند  از دولت خدمات  اصالتشان   اساس 

بود.

رئیس اتاق اصناف کشاورزی کشور خبر داد؛

هوایی،  ناوگان  توسعه  به ضرورت  بر  تاکید  با  راه و شهرسازی  وزیر 
گفت: الان تقاضا پنج برابر عرضه در حمل ونقل هوایی است، از این رو 
باید همه زیرساخت ها را ارتقا دهیم و همین امسال تعداد قابل توجهی به 

ناوگان هوایی اضافه می شود.
دست اندرکاران  از  تکریم  آیین  در  بذرپاش  مهرداد  ایسنا،  گزارش  به 
حج ۱۴۰۲ اظهار کرد: امروز کار ما بیشتر دقت در صنعت هوانوردی 
به عنوان صنعتی بزرگ و عظیم است. شاید روزانه از این صنعت بیشتر 
نقد شنیده می شود که یکی از منتقدان خود بنده هستم و دلیل آن هم 
معلوم است؛   وقتی درباره این صنعت حرف می زنیم یعنی از یک صنعت 
فناورانه و مردم پایه توام با هم صحبت می کنیم. در حالی که ایران مقابل 

شدیدترین تحریم ها در این بخش مقابله می کند.
است،  اشتباه  آخرین  صنعت،    این  در  اشتباه  اولین  اینکه  بیان  با  وی 

این بخش  فعالان  ایمنی در رأس است و  افزود: در صنعت هوانوردی 
حمل ونقل  از  بتوانند  باید  مردم  همه  می کنند،  حرکت  دانش  مرز  در 
انجام  این بخش را همه مردم  اما قضاوت درباره  استفاده کنند،   هوایی 

می دهند. 
وقفه ای  آن  خدمت رسانی  در  یا  می خورد  تأخیر  هواپیما  یک  وقتی 
ارزیابی صنعت  پایه  می زدند.  آن حرف  درباره  همه  می گیرد  صورت 
تأثیر  تحت  و  کرده  رصد  را  آن  لحظه ای  و  هستند  مردم  خود  هوایی 

اخبار آن قرار می گیرند.
شهر  ایجاد  برای  نقطه   ۲۷ تصویب  به  اشاره  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
ساحلی، گفت: در حال بررسی هستیم که آیا همه این شهرها نیازمند 
فرودگاه هستند یا خیر؛ زیرا نمی توانیم درباره توسعه یک زون حرف 

بزنیم و صنعت هوایی و فرودگاه را نبینیم.

وزیر راه و شهرسازی:

ناوگانهواییتاپایانسالافزایشمییابد

نماینده مجلس:

هنوز حساب و کتاب دقیقی 
بر صندوق ذخیره فرهنگیان حاکم نیست

و  بودجه  برنامه،  کمیسیون  عضو 
نظر  به  گفت:  مجلس  محاسبات 
کتاب  و  حساب  هنوز  می رسد، 
فرهنگیان  ذخیره  صندوق  بر  دقیقی 
حاکم نیست. ما نیز گلایه مندیم و به 
این  نیز در  وزیر آموزش و پرورش 
خصوص نکاتی را یادآوری کرده ایم 
و اینطور که به نظر می رسد، صندوق 
برآورده  را  انتظار فرهنگیان  نتوانسته 

کند. 
کمیسیون  عضو  نژاد  کوچکی  جبار 
برنامه، بودجه و محاسبات مجلس در 
مورد  در  ایلنا  خبرنگار  با  گفت وگو 
ضرورت تحقیق و تفحص در صندوق 
صندوق  کرد:  بیان  فرهنگیان  ذخیره 
ذخیره فرهنگیان بعد از تغییراتی که 
پیش آمد و اتفاقاتی که برای آن رخ 
داد، کمی به خود آمد، اما با گذشت 
زمان بیم آن می رود، صندوق ذخیره 
برگردد،  قبل  مسیر  سمت  به  مجدداً 
درصد  زمینه  در  مشکلاتی  که  چرا 
و  شرکت ها  سود  و  حقوق  از  کسر 
عنوان  به  فرهنگیان  به  توجه  عدم 

سهام داران این صندوق وجود دارد. 
و  بودجه  برنامه،  کمیسیون  عضو 
ظاهر  به  افزود:  مجلس  محاسبات 

می آیند  کار  روی  که  مدیرعاملانی 
و  دارد  سوددهی  که  می کنند  ادعا 
مدیرعاملان قبلی ضرر ایجاد کرده اند 
شده  بهتر  من  دوره  در  وضعیت  و 
تأمل  قابل  اقدامات  از  یکی  و… 
است  این  فرهنگیان  ذخیره  صندوق 
را  صندوق  اموال  به روزرسانی  که 
تورمی  با  طبیعتاً  و  می کنند  مطرح 
هم  اموال  قیمت  می شود،  ایجاد  که 
صندوق  در  می گویند  و  می رود  بالا 
سودآوری داشته ایم. کوچکی نژاد در 
نظر من موسسه  به  تاکید کرد:  ادامه 
وضعیت  فرهنگیان  ذخیره  صندوق 
و  آموزش  وزارت  و  ندارد  خوبی 
پرورش نیز نظارت و تسلط و ورودی 
موارد  این  همه  و  ندارد  صندوق  به 
به  اشکالاتی  که  است  شده  موجب 
وجود بیاید. کوچکی نژاد تاکید کرد: 
به نظر می رسد، هنوز حساب و کتاب 
فرهنگیان  ذخیره  صندوق  بر  دقیقی 
حاکم نیست. ما نیز گلایه مندیم و به 
این  نیز در  وزیر آموزش و پرورش 
خصوص نکاتی را یادآوری کرده ایم 
و اینطور که به نظر می رسد، صندوق 
برآورده  را  انتظار فرهنگیان  نتوانسته 

کند.


